

Referat

Brugerrådsmøde d. 19.05.2025

Til stede: Ulla, Cathrine, Charlotte, Lars Bruun, Lars Blok, Natacha, Tina, Lotte

Afbud: Sarah

Punkt	Dagsorden	Referat
1	Velkomst og konstituering a) Referat fremadrettet	Ulla byder velkommen til mødet og velkommen til de nye medlemmer i Brugerrådet. Rideskolen repræsenteres nu af Lars Blok og Cathrine Hansen. Tina Højland Mortensen og Natacha Madsen er suppleanter. Hestepensionærerne repræsenteres af Ulla med Sarah som suppleant samt Lotte fra bestyrelsen og Lars Bruun som suppleant. Brugerrådet konstitueres jf. de nuværende vedtægter. Brugerrådet fortsætter efter de nuværende og gældende vedtægter i denne periode. Ulla bliver enstemmigt valgt som formand for Brugerrådet. Referat fremadrettet Vi skriver referat digitalt fremadrettet. Det lægges op i Brugerrådsgruppen på Facebook til godkendelse og derefter på hjemmesiden.
2	Siden sidst a) Møde med Rene	Møde med Rene Der skal gang i initiativer i forhold til hvordan vi inddrager de unge. Der er allerede masser af gode idéer til hvordan vi skal gøre det, og disse idéer skal vi snakke videre om på et senere møde med relevante parter fra kommunen. Vi starter søndagshygge for "Ungdomsklubben" op med en intro gang d. 22/6 kl. (12) i første omgang.
3	Vedtægter for Brugerrådet	Vi fastholder i hovedtræk de sendte vedtægter og indgår en dialog med kommunalbestyrelsen med vores idé til ungdomsklubben i forhold til at inddrage børn og unge. Lotte har sendt et skriv til Brugerrådet forud for dette møde, omkring forløbet forud for en brugers henvendelse til Kommunalbestyrelsen. Vi har enstemmigt aftalt at indgå en dialog med Kommunalbestyrelsen eller andre relevante parter

		fra kommunen om fremtidige tiltag og vedtægter, som kan støtte op om et godt fremtidigt samarbejde mellem alle instanser.
4	Ungdomsklubben	Der skal være en pulje med penge til aktiviteter forbeholdt "Ungdomsklubben". Ungdomsklubben skal være åben for alle børn og unge brugere på stedet. Ungdomsklubben skal have en repræsentant / forperson / ungdomsklub-leder eller en fjerde betegnelse.
5	Skema over opgave- og ansvarsfordeling	Den nuværende version lægges op i Brugerrådsgruppen til gennemgang og godkendelse på et senere møde.
6	Handlingsplan - fremadrettet inkl. staldkontrakter	Vi skal have gang i en oversigt over sanktioner, således at der er klare retningslinjer for hvilke handlinger som udløser hvilke sanktioner. Vi tager udarbejdelsen af dette med på et senere møde. Vi skal have et årshjul i gang. Vi skal have set på: • skema over opgave- og ansvarsfordeling • staldkontrakter • vedtægterne, efter dialog med KB
7	Økonomi	Tidligere estimeret ca. 143.000 i underskud. Nu ca. 100.000 i underskud i 2024. Det er første gang i mange år, at der er et underskud. Dermed starter vi 2025 med et underskud. Vi har nu tre tomme bokse. Der er lavet det sidste poda hegn til fællesfoldene. Syge- og enefoldene er det næste i rækken. Det bliver nok ikke i år. Bestyrelsen og personalet snakker sammen på et bestyrelsesmøde om hvilke forbedringer vi gerne vil prioritere og kan få lavet.
8	Nyt fra ARC / ARK a) ARC b) ARK	ARC Der er rideskolestævne lørdag d. 14/6 Der er 3 ridelejligheder. Der er to i uge 27 for begyndere og letøvede og en i uge 28 for øvede. ARK Vi afviklede et dressurstævne d. 26.-27. april med rigtig fin tilslutning, glade ekvipager og god stemning. Vi havde 97 starter igennem på de to dage, hvoraf 36 af dem var ARK'ere. Vi havde fået sponsorgaver fra Equine LTS, Rytterfys og

		Brogaarden. Stævnet har genereret et overskud på ca. 6.400 kr. rundt regnet. Der er lavet en stævneplan, som er offentliggjort på klubbens Facebookside. Der afholdes TREC stævne d. 31/8 hvor alle kan være med.
9	Eventuelt	En kort snak om sponsorater.
	Punkter til næste møde Kommer senere.	Dato for næste møde Endnu ukendt, men efter sommerferien.

Referatet er godkendt af alle deltagende.